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Nymarksskolen 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

Mandag d.27/5  kl. 17-19 
 
Inviterede: Csaba Juhász og Christina la Cour (dagplejebørns forældre) 
Afbud:  Helle Vahl Aalykke, Frank Madsen, Yvonne Bech Rasmussen og 
Camilla Lydiksen 
Fraværende: Elever fra elevrådet 
 
 

Kl. Nr. Punkt 

 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 2.  Status på Nymarken  

• Ledelsen Fagfordelingen er i fuld gang. Hver 
lærer forventes at skulle undervise ca. 750 
timer, afvikle 1 skole/hjem-samtale med fokus 
på kvalitet i samtalen og 1 forældremøde – 
disse placeres på onsdage frem til kl. 17.00. 

• Børnehaven  
Status på børnetal: 

 SFOen. 

Pr. 1.6.19 

Vi har indskrevet 89 børn med eftermiddagsmodul og 

29 med morgenmodul. 

Pr. 1.8.19 

Som det ser ud pr. får vi 83 børn med 

eftermiddagsmodul og 31 med morgenmodul. 

 

Der er i denne uge blevet lavet en aftale om, hvordan 

vi fra næste skoleår regulerer i forhold til antal 

indskrevne elever i SFO’en, så tildelingen svarer til det 

faktiske børnetal. Der er nedsat en arbejdsgruppe, der 

skal arbejde med at få systemet - ProKap – sat op.  

 

Feriemodulbetaling er afskaffet, efter den nye aftale 

vedr. fællespasning er faldet på plads. Uge 7, 29, 30 og 

42 er der fællespasning. Så det er kun uge 27 og 28 der 

vil være i egen institution. 

 

Børnehuset: 

Pr. 1.6.19. 

 Vi har indskrevet 72 børn  

Pr. 1.8.19 

Vi har indskrevet 42 børn, et meget lavt børnetal i 

forhold til tidligere år. Som det ser ud stiger det frem 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 til sommerferien 2020 til 57 + et ukendt antal børn, når 

Banden starter op 1.4.20. 

Vi har ingen studerende får tildelt i perioden 1.6 – 

31.11.19. 

En medarbejder har valgt at gå på efterløn og har sagt 

op pr. 1.10.19, og afvikler ferie og seniordage i 

september. 

Det redder meget for os her og nu, men vi må som det 

ser ud her og nu forventet er underskud. 

Vi ansætter ikke en ny medarbejder i stedet før ind i 

2020. 

• SFO Se ovenstående. 

• Bestyrelsen Intet. 

• Kommunen Intet. 

• Elevrådet Intet. 

 3.  Udsættes. D-klassen – opfølgning på processen 
vedr flytning /lukning. 

 4.  Udsættes. Sammelægning af Marslev og 

Nymarken 2 matrikler – 1 skole 

 5 Kortere skoledag/Ringetider/Skolebus 

Se bilag udleveret og gennemgået af Thomas 
K. N. vedr. timetal i fagene. Der er ansøgt og 

bevilget kortere skoledag (§ 16B). Der er 
fordelt midler til længere SFO-tid. De nye 
ringetider blev gennemgået. Udfordringen 

vedr. busser arbejdes der videre med. 
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6.1   

Hvilke forslag er udvalget omkring besparelser 

på skoleområdet  kommet med ? Susanne C. 
De forskellige scenarier/forslag fremlægges på 

næste dialogmøde den 3/6 2019. Herefter kan 
bestyrelserne vurdere og reagere. 

-Budget & timetal 19/20 v. Thomas 

(Se punkt 5) 
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7.1 
 
 
   

7.2 
 
  
  

Børnehaven: 
Gæsterne blev kort orienteret om bestyrelsens 
arbejde. De to gæster melder tilbage til Jytte mehr, 
når de har afklaret, hvem der ønsker en plads i 
bestyrelsen. 

- Konsekvens af faldende børnetal i det 

kommende skoleår i Børnehuset. 

Hvordan tænker vi, at vi løser det? 

Se Punkt 2. 

- Opsigelse og ansættelse i SFOen. 
Ansættelsesplan. 

En stilling bliver ledig i SFO´en, og 
denne bliver opslået i uge 42 2019.  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3  7.3 - Skolepædagoger/ SFO pædagoger – 
håber Thomas vil dele sine tanker med 

bestyrelsen. 
Skolepædagoger forventes at være 50 % i den 
understøttende undervisning. Skolepædagogers 
rolle afklares. Skolepædagog Lennart Bertram 
overflyttes til almendelen pr. 1. august 2019.  

     8 Mindfullness projekt (KaMiBe) 

Dette bliver en del af skolepædagogernes nye 
rolle. 

     9 IT Sikkerhed – Gert 
Forældre har udtrykt, at de er trætte af iPads 
og den manglende kontrol over, hvad de bliver 

brugt til. Temaet blev drøftet, og der afventes 
afklaring på kommunalt niveau. 

 10 Evt. Intet. 

  Tak for i aften 

 
Ref: Bente Lund Hansen 
 


